
 

 Referat Venøboen møde d. 23. januar 2021.  

Tilstede: HP, Mette, Peter, Ane Kathrine, Michael, Søren. Alice er fraværende.  

1. Havmiljøplan:  Der skal senest d. 5. feb sendes høringssvar. Vi har et tidligere høringssvar på 

selvsamme (eller næsten selvsamme) plan, som Peter og Søren kigger på og genindsender 

med rettelser. Vi bør opfordre andre berørte foreninger/byer osv,  til at indsende høringsvar.  

2. Økonomi: Venø Udviklingsfond bestyres af Venøboen.  

3. Ansøgning om tilskud til musikarrangementer. Anders (Havstokken 4) har spurgt om 

Venøboen ønsker at give et tilskud på 4.000 på 3 musikarrangementer. Bestyrelsen er enige 

om at vi gerne vil belønne initiativ og liv på øen. Peter giver Anders besked.  

4. Ferie For Alle: HP og AKT tager på ferie for alle. Der er styr på bemandling af standene, 

postkort, roll up, der er sendt opfordring til øens erhvervsdrivende om at henvende sig med 

materialer. AKT sender en opfordring på FB til at flere henvender sig.  

5. Brochurer og pjecer: HP og AKT kigger brochurer og redigerer.  

6.  Logo til fælles velkomsttaske. Vi enes om at foreslå en stregtegning med Venø ( incl hjerte) 

og en lille færge på vej hen til øen. AKT sender ind til velkomstkomiteen.  

7. DAO: Dao ønsker ikke længere at betale for at postnord (Susanne) for at uddele deres post.  

Flere har oplevet at deres ugeavis, dagbladet osv udeblev.  

Venøbeboerne opfordres til at påtale manglende levering til leverandøren. (ikke DAO, men 

de Bergske blade). Søren laver et opslag.  

8. HP og Alice har været til møde med færgen ang. Ønske om gratis færge perioder i 2024.  

Alice laver et opslag til VP februar.  

9. Næste møde: tirsdag d. 27/2 kl. 19 

10. Bosætningsmøde: Kristoffer Gravgaard, bosætningskonsulent fortæller om hvordan man – 

set fra embedsmandssiden – kan arbejde for at få almene nyttige boliger til øen.  

Derudover drøftes også muligheden for privat udstykning, hvilket ikke umiddelbart er øverst 

på politikernes liste.  

Der drøftes også brug af sociale medier for at promovere øen. Kristoffer prøver at forhøre sig 

om muligheden for at få lidt sparring til at opstarte en instaprofil.  

11. Der er en forespørgsel om en der kan findes en til at pakke 16 Venøposter til forsendelse 

hver måned. Søren spørger Tina.  

 

 

 


